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Jmenuji se Viktorie Vaněčková, narodila jsem se v Plzni, dne 21.5.2010. 
Bydlím v Losiné u Plzně. 
 
Kladné vlastnosti: Jsem kamarádská, týmový hráč. Jsem soutěživá. Kreativní, 
humanitně založená, neustále s dobrou náladou. Samostatná a zodpovědná, 
jazykově nadaná. 
 
Záporné vlastnosti: Pod tlakem zmatkuji, bývám občas paličatá, nebaví mi 
technické předměty. 
 
Základní školu jsem od začátku do konce sedmé třídy absolvovala ve 
Štěnovicích. To byly roky 2016–2022.  
 
Když jsem v sedmé třídě zkoušela složit přijímací zkoušky na Španělské 
gymnázium (Plzeň Generála Luďka Piky) a to neúspěšně, pochopila jsem, že 
potřebuji školu, která mi umožní větší rozsah vzdělání, abych z deváté třídy, 
zkoušky na střední školu absolvovala bez problémů. 
 
Proto jsem přestoupila v roce 2022 do osmé třídy do Plzně na 20 základní 
školu, v Brojově ulici. Zde jsem až dosud. 
 
Jsem humanitně založený člověk. To se částečně projevuje i na mých 
výsledcích z technických předmětů, jako je například Matematika. Naopak 
Český jazyk, a především cizí jazyky mi problém nedělají. Baví mi se je učit. 
 
Ve škole se učím angličtinu, tu mám již od školky a nad rámec výuky 
docházím na soukromé lekce. V letech 2023 a 2024 jsem podstoupila letní 
školu angličtiny na Maltě, kde jsem nejen byla sama, ale sama absolvovala i 
let tam a nazpět. Z kurzu jsem byla nadšená a opět se přesvědčila, jak 
snadné je cestování, i v takovém věku, když člověk zná jazyky. Od loňského 
roku se s Eufratem připravuji online s lektorkou z Jižní Afriky, a i to mě moc 
baví. 
 
Další jazyk, který mám ve škole, je němčina. Sama se ve volném čase zajímám 
o a italštinu se španělštinou. Tyto jazyky bych se chtěla do budoucna naučit. 
Ve škole jsem se zúčastnila olympiád v češtině a angličtině. Díky tomu se mi 
odkryla jedna má negativní vlastnost, o které píši v úvodu. 
 
Nemám zcela jasno, co přesně bych chtěla v budoucnu dělat. Z představy 
lékařky rychle sešlo, protože nesnesu pohled na krev. Přemýšlela jsem o 
právničce nebo psycholožce. Nakonec jsem se rozhodla, že na upřesnění 
profese mám ještě čas, ale pevně jsem se rozhodla pro oblast, ve které bych 
chtěla působit. Je to právě něco, spojené s cestováním, kontaktem s lidmi, a 
tedy se znalostí cizích jazyků. Lákalo by mě pobývat v zahraničí, klidně i 
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dlouhodobě a měnit destinace. V tomto mi byla velikou inspirací maminka. 
Ta se vydala před 30 lety studovat na několik let do Anglie a USA. Přitom 
procestovala celé Spojené státy od Kanady, po Mexiko.  
 
Díky tomuto rozhodnutí jsem se si předsevzala, že udělám cokoli, aby mi mé 
budoucí středoškolské vzdělání pomohlo k naplnění těchto cílů. Tedy, ráda 
bych chodila na střední školu, se specializací na jazyky, komunikaci, případně 
cestovní ruch či pobyt v zahraničí. 
 
Miluji sport, jsem sportovně založená, a podle učitelů přirozený talent na 
většinu sportů. Mým nejoblíbenějším sportem je sjezdové lyžování, kterému 
se věnuji od 5 let. Kolektivním sportem se mi stal volejbal. Ten jsem si vybrala 
sama a hraji od 9 let doposud. Hrála jsem 4 roky za Lokomotivu Plzeň a nyní 
dva roky za Slávii Plzeň. V obou sportech jsem dosáhla pěkné výsledky.  
 
V atletice jsem reprezentovala od druhého stupně Štěnovickou školu. Dalšími 
sporty jsou pro mě: jízda na kole, tenis, judo, plavání a tanec. Sporty 
předznamenávají i to, že všechny dovolené jsou aktivní. I zde jsem dosáhla 
hezkých výsledků, přesto tyto sporty dělám převážně pro radost, a to hlavně 
ve skupině lidí. 
 
2015–2020 Tenis – Lokomotiva Plzeň  
2017–2020 Storm balet (Taneční škola, vystoupení) 
2018–2020 Judo Blovice  
2016–2022 škola sjezdového lyžování Špičák Plzeň  
2019–2023 Volejbalová tým Lokomotiva Plzeň (turnaje, soustředění) 
2023–2025 přestup Volejbalový tým Slavia Plzeň  
 
Pasivním protipólem při trávení volného času je hudba. Chodím pátým 
rokem na hru na příčnou flétnu do Dobřan. Tři roky pak hraji a zpívám v tamní 
kapele. Mám doma klávesy, na které jsem se naučila sama z odposlechu. 
Také si na ně komponuji vlastní hudbu, do které promítám své emoce a 
nálady. Podle učitelky hudby mám absolutní sluch. 
 
2015–2019 zobcová flétna a zpěv – soukromě 
2019–2025 hra na příčnou flétnu – Lidová škola umění Dobřany (koncerty) 
 
Posledním, pro mě důležitým pilířem mých volnočasových činností, je 
kreativní činnost. Především kresba a malba. 

 

 


